
Björnmossegångens samfällighetsförening 
 Protokoll från årsstämma 2018 

  

Datum 2018-03-22 
Plats Badet 
Närvarande  Maria Baker, Roland Berg, Leif Hultström, Jan Schakowsky,  
 Daniel Jonsson, Roland Hjälm 
 Revisorer: Mona Carlbark 
 Närvarande medlemmar 3 st 

 
 
1. Till mötesordförande valdes Maria Baker. 
 
2. Till sekreterare för mötet valdes Roland Hjälm. 
 
3. Till justeringsmän valdes Rickard Arvidsson och Bert Ekergarn. 
 
4. Styrelsen går igenom verksamhetsberättelsen. 
 Revisionsberättelsen lämnades av Mona Carlbark, se bilaga. 
 
5. Ansvarsfrihet för styrelsen godkändes. 
 
6. Styrelsen föreslår att vi tar ut en påminnelseavgift på 60:- kr för varje 
 utskick om påminnelse av årsavgiften. Mötet godkänner detta. 
 En motion har lämnats in av Leif Näfver, se bilaga. 
 
7. Ersättning till styrelse och revisorer som tidigare. 
 
8. Styrelsens förslag till budget och debiteringslängd, godkändes av mötet. 
 
9. Val av styrelse och styrelseordförande, som sittande. 
  
10. Val av revisorer, till revisor valdes Mona Carlbark samt att valberedningen 
 behöver hitta ännu en revisor, då det enligt stadgarna skall vara två. 
 
11. Val av valberedning, Stefan Röle och Stefan Näfver. 
 
12. Övriga frågor 
  
 Styrelsens svar till Leif Näfvers motion. 

 Styrelsen stödjer motionen och ett projekt mellan alla samfälligheter i 

 Krusboda är på gång. Ett möte har varit där det bestämdes vad som  

 behövde undersökas. Några personer har tagit på sig att kolla upp 

 motionens punkter. Det kommer att hållas fler möten under våren där 

 vi tillsammans i Krusboda försöker hitta en bra lösning på detta som  

 vi anser väldigt aktuellt inom en snar framtid. 

 



 Lena Forsberg, Prg: Det har stått och står ett antal bilar som inte har 

 flyttats på mycket länge, kanske borde vi ha en regel om max 7 dygn 

 på samma plats. 

  

 Styrelsens svar: 

 Styrelsen tar detta till sig och återkommer i frågan. 

 Mona Carlbark, Bmg; De fyra platserna vid vändplan kommer de att 

 försvinna? 

 

 Styrelsens svar:  

 Ja, det är ASK som ansvarar för marken där och möjligheterna att ha 

 parkering på platsen kommer att försvinna. 

 

. Lena Forsberg, Prg: Skulle vi kunna få en anslagstavla bättre placerad 

 för de boende på Prg? 

 

 Styrelsens svar: 

 Styrelsen ordnar med detta. 

 

 Lena Forsberg, Prg: Hängrännan över våra garageportar är mycket  

 trasig. 

 

 Styrelsens svar: 

 Detta kommer att åtgärdas i samband med renovering av stora vita 

 muren och ommålning av garagen, som kommer att ske under våren. 

 

 Daniel J, har hand om parkeringskort och övriga administrativa  

 göromål angående parkering och kontakt med vårt p-bolag och frågor 

 angående detta. Den 18 och 24 april kommer vi att byta till nya p-kort 

 för 2018, p-korten kan hämtas i badhuset mellan kl. 19-21. 

 Skrivelse om detta kommer att skickas ut till samtliga hushåll. 

 

13. Stämmoprotokoll finns tillgängligt hos Maria Baker och på Björnmosse- 

 gångens hemsida. 

 

 

Sekreterare:    Justerare: 

 

 

 

---------------------------------------  ---------------------------------------- 

Roland Hjälm   Rickard Arvidsson 
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    Bert Ekergarn 

Bilagor 

Revisionsberättelse 

Motion 



 

 

     

 

 

 

  

 

 
  
  

 
 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 


